

## 取消強積金「對沖」安排網上簡介會

- 日期： 2025 年 3 月 27 日（星期四）  
時間： 下午 3 時 30 分至 5 時（下午 3 時 10 分開始網上登記）  
平台： 使用 Zoom 實時進行的網上簡介會  
（參加者須自備可連接互聯網的電腦或流動裝置）  
內容： 取消強積金「對沖」安排的要點、取消「對沖」後遣散費／長期服務金的計算方法，以及「取消強積金『對沖』安排資助計劃」的主要內容  
語言： 廣東話  
費用： 免費

---

### 登記表格

請填妥本表格，於 **2025 年 3 月 14 日（星期五）** 或之前以電郵方式  
[ebds@labour.gov.hk](mailto:ebds@labour.gov.hk) 交回勞工處僱傭福利支援科

姓名（中文）： \_\_\_\_\_ 先生 / 女士 / 太太\*

（英文）： Mr / Ms / Mrs\*

機構名稱（如適用，為方便登記資料排序，請以英文填寫）：  
\_\_\_\_\_

職位（如適用）： \_\_\_\_\_

聯絡電話： \_\_\_\_\_ 電郵地址： \_\_\_\_\_

#### 注意事項：

1. 每份登記表格只可填寫一名申請者。如有需要，請自行複印登記表格。
2. 簡介會名額有限，先到先得。勞工處對所有申請有最終決定權。
3. 本科會於 **2025 年 3 月 18 日（星期二）** 或之前以電郵通知申請者結果。如申請者未能在收件箱獲發結果通知，請檢查電郵是否錯誤移至垃圾郵件資料夾。
4. 登記表格上的個人資料會用作參加是次簡介會的用途，並將於簡介會結束三個月後銷毀。
5. 如簡介會當日中午 12 時或以後，八號熱帶氣旋警告信號的預警、八號或以上熱帶氣旋警告信號、黑色暴雨警告信號、或政府公布的「超強颱風後的極端情況」仍然或將會生效，簡介會將會取消。
6. 如有查詢，請致電 2852 3921 與余小姐聯絡。

\* 請在適當方格內加「✓」

## Online Briefing on the Abolition of MPF Offsetting Arrangement

Date : 27 March 2025 (Thursday)  
Time : 3:30 pm to 5:00 pm (Online registration starts at 3:10 pm)  
Platform : Real-time video conference using Zoom  
(Participants are required to arrange their own computers or mobile devices with internet access)  
Content : Key features of the abolition of MPF offsetting arrangement, the calculation of severance payment/long service payment after the abolition, and the main points of the Subsidy Scheme for Abolition of MPF Offsetting Arrangement  
Language : Cantonese  
Admission : Free

---

### Enrolment Form

Please complete this form in BLOCK letters and return it to  
the Employment Benefits Support Division of the Labour Department  
**on or before 14 March 2025 (Friday) by e-mail ([ebbsd@labour.gov.hk](mailto:ebbsd@labour.gov.hk))**

Name in English:  Mr /  Ms /  Mrs\* \_\_\_\_\_

Company / Organisation (if applicable) (in English): \_\_\_\_\_

Post title (if applicable): \_\_\_\_\_

Telephone number: \_\_\_\_\_ E-mail address: \_\_\_\_\_

Please note:

1. Each form is for one applicant only. Please make copies if necessary.
2. Due to limited quotas, application is on a first-come-first-served basis. The Labour Department reserves the right of final decision on all applications.
3. Applicants will be notified of the result by email **on or before 18 March 2024 (Tuesday)**. If the applicant does not receive the result in inbox, please check whether the email is mistakenly sent to junk mail folder.
4. Personal data on the registration form will be used for the purposes of this briefing and will be destroyed three months after the briefing.
5. The briefing will be cancelled if a Pre-No. 8 special announcement, or Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above, or Black Rainstorm Warning Signal, or “Extreme Conditions after super typhoons” announced by the Government is in force/ will be in force at or after 10 am on the day of the briefing.
6. For enquiries, please contact Miss YU at 2852 3921.

\* Please tick (✓) as appropriate.